
1. This e-Gift Card is redeemable on https://ksa.travelbyinspire.com/ website 2. You can book flights, 
hotels, flight + hotel, and car hire. If booking a hotel, please ensure you have read the hotelâ€™s 
cancellation policy before confirming. 3. Select your booking preference and enter your contact details. 4. 
You can either choose to "Pay by card" or "Pay by card and your travel card" 5. If you wish to pay the entire 
booking amount with your eGift card, select "Pay by card" and then select your travel card as the payment 
method, then enter your eGift Card number and PIN to validate the balance and proceed 6. If you would like 
to split the payment between your eGift card and a debit/credit card, select "Pay by card and your travel 
card", then enter your eGift Card number and PIN to validate the balance and then pay the remaining 
amount by your debit/credit card 7. Accept the Inspire Terms & Conditions to continue and click "Pay Now" 
to confirm the booking. You will receive the booking confirmation in your email along with a booking 
reference number. 8. This e-Gift card is valid for 12 months from date of issuance, cannot be returned, 
refunded, or replaced if lost, stolen or damaged. If misplaced Inspire and MYLIST cannot block/cancel the 
card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card 9. Receipt and use of this gift card 

constitute acceptance of MYLIST & Inspire terms and conditions 1. ايادهلا ةقاطب دادرتسا نكمي 
 تالحرلا زجح كنكمي .https://www.travelbyinspire.ae/ 2 ينورتكلإلا عقوملا ىلع هذه ةينورتكلإلا
 نم دكأتلا ىجري ،قدنف زجح ةلاح يف .ةرايس ريجأتو قدنف زجح عم ناريط ةلحرو قدانفلاو ةيوجلا
 ليصافت لخدأو زجحلا ليضفت دّدح .3 .ديكأتلا لبق قدنفلاب ةصاخلا ءاغلإلا ةسايس ةءارق
 ةقاطبو ةقاطبلاب عفدلا" وأ "ةقاطبلاب عفدلا" رايتخا امإ كنكمي .4 .كب ةصاخلا لاصتالا
 ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب مادختساب لماكلاب زجحلا غلبم عفد يف بغرت تنك اذإ .5 ."رفسلا
 لخدأ مث ،عفد ةقيرطك كب ةصاخلا رفسلا ةقاطب دّدح مث "ةقاطبلاب عفدلا" دّدحف ،كب ةصاخلا
 ديصرلا ةحص نم قّقحتلل يصخشلا فيرعتلا مقرو كب ةصاخلا ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب مقر
 كب ةصاخلا ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب نيب ةعفدلا ميسقت يف بغرت تنك اذإ .6 .ةعباتملاو
 لخدأ مث ،"كب ةصاخلا رفسلا ةقاطبو ةقاطبلا قيرط نع عفدلا" دّدحف ،نامتئالا /مصخلا ةقاطبو
 عفدا مث ،ديصرلا ةحص نم قّقحتلل يصخشلا فيرعتلا مقرو ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب مقر
 ماكحأو طورش لبقا .7 .كب ةصاخلا نامتئالا /مصخلا ةقاطب قيرط نع يقبتملا غلبملا
 يف زجحلا ديكأت ىقلتت فوس .زجحلا ديكأتل "نآلا عفدا" ىلع رقناو ةعباتملل ريابسنإ
 12 ةدمل ةحلاص هذه ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب .8 .زجحلل يعجرم مقر عم ينورتكلإلا كديرب
 وأ اهتقرس وأ اهنادقف ةلاح يف اهلادبتسا وأ اهدادرتسا وأ اهعاجرإ نكمي الو ، رادصإلا خيرات نم ًارهش
 امهنكمي ال تسيليامو ريابسنإ نإف ،اهلحم ريغب تناك وأ ةقاطبلا نادقف ةلاح يفو .اهفلت
 .9 .ةقورسملا /ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع تالماعم يأ نع نيلوؤسم انوكي نلو ،ةقاطبلا ءاغلإ /رظح
.تسيليامو ريابسنإ طورشو دونبل اًلوبق هذه ايادهلا ةقاطب مادختساو مالتسا دعُي


